

Date: 4 March 2026

التاريخ: 4 مارس 2026

Disclosures and Compliance Section

قسم الإفصاح والامتثال

Market Operations and Surveillance Department

Abu Dhabi Securities Exchange

PO Box 54500

Abu Dhabi, UAE

قسم عمليات السوق والمراقبة

سوق أبوظبي للأوراق المالية

ص.ب 54500

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة،

Notice of Postponement of Annual General Assembly of Presight AI Holding PLC ("Company")

إشعار بتأجيل اجتماع الجمعية العمومية السنوية لشركة بريسايت ايه اي هولدينغ بي ال سي ("الشركة")

The Board of Directors of the Company has resolved, in light of the current geopolitical situation in the region and in the interest of all shareholders, to postpone the Annual General Assembly that was scheduled to be held on 11 March 2026.

في ضوء الأوضاع الجيوسياسية الراهنة في المنطقة وحرصاً على مصلحة المساهمين، قرر مجلس إدارة الشركة، تأجيل اجتماع الجمعية العمومية السنوية الذي كان من المقرر انعقاده بتاريخ 11 مارس 2026.

The Annual General Assembly will now be held at 3pm (UAE time), Monday, 20 April 2026. Further details regarding the venue and meeting arrangements will be communicated in due course in accordance with the applicable laws and regulations.

وعليه، سيعقد اجتماع الجمعية العمومية السنوية الساعة الثالثة عصراً (بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة) يوم الاثنين بتاريخ 20 إبريل 2026. وسيتم الإعلان عن التفاصيل المتعلقة بمكان الاجتماع وآلية انعقاده في الوقت المناسب ووفقاً للقوانين والأنظمة المعمول بها.

With reference to the election of members to the Board of Directors of the Company, please note that due to the postponement of the Annual General Assembly, the Company will reopen the nomination period for Board membership. Details regarding the new nomination period and relevant timelines will be

بالإشارة إلى انتخاب أعضاء مجلس إدارة الشركة يرجى العلم أنه نظراً لتأجيل اجتماع الجمعية العمومية السنوية، ستقوم الشركة بإعادة فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة. وسيتم الإعلان عن تفاصيل فترة الترشح الجديدة والجدول الزمني ذات الصلة

PUBLIC

announced by the Company in due course.

من قبل الشركة في الوقت المناسب.

Yours sincerely,

وتقبلوا بواقر الاحترام،

Name: Thana Pramotedham

الاسم: ثاني براموتدهام

Title: Chief Executive Officer

المنصب: الرئيس التنفيذي



Copy to: Capital Market Authority

تقدم نسخة إلى هيئة سوق المال